
Frågor om föreningen 2021-09-19

Varför bildades Flatö VA-förening? 

Svar: Våren 2018 fick några fastighetsägare på Flatön höra om byggnad av ett privat VA-nät på 
södra delen av Flatön, anslutet till Orust Kommuns VA-nät. Förhandlingar påbörjades för att 
försöka koppla på en grupp fastigheter kring Råholmen och Svarteskär till det privata VA-nätet, 
men utan tillräckligt resultat. 

Men flera grannar blev intresserade. En frivillig arbetsgrupp bildades och fann att det gick att dra 
ledningar tvärs över fjorden från kommunens ledningar i Morlanda  till Råholmen. Idén spreds 
genom informationsmöten, via Facebook och Föreningen Flatön, och genom samtal med när-
boende. 

Eftersom många på Flatön har problem med sina vattenbrunnar ökade antalet intresserade, och det 
ledde till bildande av den ideella Flatö VA-förening den 18/1 2020, med val av styrelse och 
fastställande av stadgar. 

Därefter har föreningen haft ordinarie årsmöte i juli 2020 och april 2021, samt flera extra årsmöten. 
Flera föreningsmöten planeras. Syftet är att medlemmarna skall vara fullt informerade om 
projektets utveckling och delaktiga i de beslut som behöver fattas.

 Efter att styrelsen bildades har den fört projektet vidare i 3 huvudspår:                                                
- Organisation och drift av föreningen                                                                                        
- Kontakter med myndigheter för tillstånd                                                                                 
- Teknisk projektering och entreprenörskontakter 

Föreningen har i september 2021 ca 180 medlemsfastigheter, varav ca 150 planeras för den första 
utbyggnadsetappen.

Varför är det uppdelning i utbyggnadsetapper?

Svar: I början av projektet var det drygt 20 fastigheter på Råholmen och kring Svarteskär - 
Korsgård  som anmält tydligt intresse. Planering började för dessa som en första etapp, vilket 
beslutades i stadgarna januari 2020. Avsikten var att kunna få fram en preliminär kostnadskalkyl, 
som beror på hur många fastigheter man planerar för, och som delar på kostnaderna.

Under 2020 blev allt fler medlemmar, och nu ingår även hela Ängön i den första etappen. I andra 
områden, som Kila, Bua, Traneviken, Kasen och Kastet, har föreningen påbörjat arbete för att få 
tillräckligt många fastigheter som kan anslutas.

Hur får man reda på vad som gjorts under året?

Svar: Vid varje föreningsmöte presenteras genomförd verksamhet. Protokoll och presentationer 
publiceras efteråt på föreningens hemsida. På hemsidan läggs också länk till videoinspelning av 
mötet. 

Vid ordinarie årsmöte skall dessutom styrelsen redovisa en verksamhetsrapport för det gångna året, 
och en ekonomisk redovisning. 



Hur kan man bli medlem i VA-föreningen? 

Svar: Man kontaktar styrelsen genom mail till va@flaton.se och lämnar uppgifter om vilken fastig-
het det gäller och ägarens namn. Sedan får man mail om medlemsavgift och bankgiro för betalning. 

Att gå med som medlem innebär inga andra kostnader än årlig medlemsavgift. Medlemsskap är inte
bindande, utan kan avbrytas genom att man säger upp det eller inte betalar årsavgiften.

Vad är planerat för 2021? 

Svar: På hemsidans "Aktuellt" kan man finna information om planerade aktiviteter. På sidan finns 
även en länk till aktuell Tidplan. 

Varför publiceras ingen medlemslista? 

Svar: Av hänsyn till integritet och lagar om personuppgifter publiceras ingen medlemslista på 
föreningens hemsida. Men på hemsidans "Aktuellt" finns en karta med röd markering för 
medlemmarnas fastigheter.

 


